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Saksliste 

Sak 3/18 Referat og orienteringssaker 
Innkalling og referat fra møte 9. januar 2017 ble godkjent. 
 
Sak 4/18 Pensumendring SOSANT1300 
Pensumendringene ble godkjent.  
 
Sak 5/18 Pensumendring SOSANT4110 
Pensumendringene ble godkjent.  
 
Sak 6/18 Endre rekkefølge på EXPHIL03 og SVEXFAC i BA-programmet 

Programrådet godkjente vedtaksforslaget. Undervisningsledelsen ble bedt om å sikre at 

endringene ikke får negative konsekvenser for våre studenter i forbindelse med 

eksamensavvikling. Siden det var uklart når endringene skal tre i kraft ble undervisningsledelsen 

gitt mandat til å finne ut av dette i samråd med fakultetet.  

 

Sak 7/18 Eksamensform SOSANT1300 
Programrådet godkjente vedtaksforslaget.  

 
Eventuelt 

I diskusjonen rundt sak 7/18 ble det stilt spørsmålstegn med hvorfor KULKOM-studentene tar 

SOSANT1300 i første semester og SOSANT1000 i tredje semester. Programrådet oppfordret 

undervisningslederen til å kontakte programleder ved KULKOM og foreslå at man bytter 

rekkefølgen på disse to emnene.  
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Sak 7/18 førte også til en diskusjon om skrivetrening for studentene. To løsninger ble diskutert: 

Større fokus på skrivetrening i seminarene og workshops i løpet av H18 (spesielt retta mot 

studentene i tredje semester, men åpent for alle som ønsker å delta).  Undervisningsledelsen 

jobber videre med dette.  

 

 


